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Szávay István
országgyűlési képviselő Érkezett : 2013 yj O

Írásbeli kérdés
Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca nélküli miniszterhez,

mint a tárgyban illetékes kormánytagho z

„Megkapja-e a Kárpát-medencei Magyar Jogsegélyszolgálat az Országgy űlés által

megszavazott költségvetési támogatás teljes összegét?”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

A Jobbik Magyarországért Mozgalom igen fontos követelése teljesült, amikor dönté s

született a Kárpát-medencei Magyar Jogsegélyszolgálat felállításáról . A kormányzat —

egyébként szintén maximálisan támogatandó – szimbolikus döntései mellett alapvető

jelentőségű, hogy külhoni nemzettestvéreink tudatában lehessenek annak is, hogy biztos jog i

védelem és tanácsadási lehetőség áll mögöttük, ha bármilyen támadás éri őket magyarságuk

miatt akár a szomszédos országok hivatalos szervei, akár állampolgárai részérő l.

A jogsegélyszolgálat felállításáról Gaudi-Nagy Tamás jobbikos képvisel őtársam

javaslatára a Magyar Állandó Értekezlet hozott elvi döntést, majd az Országgy űlés nagy

többséggel fogadta el a javaslatot. A lehetőség így megnyílt a hatékony jogvédelem

megszervezésére, valamint a megfelelő munkához szintén szükséges konferenciák ,

kerekasztalok összehívására. Rendezett anyagi körülmények nélkül azonban a

jogsegélyszolgálat érdemi tevékenységet nyilvánvalóan nem tud kifejteni . Az Országgyűlés

ezért a Magyarország 2013. évi központi költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvényben



50 millió forintot különített el (külön soron) a Kárpát-medencei Magyar Jogsegélyszolgála t

működésére . Sajnos azonban olyan információk jutottak tudomásomra, amelyek szerint ne m

biztos, hogy a teljes összeget valóban megkapja idén a szervezet.

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Az idei évre biztosított 50 millió forintból eddig mennyi került kiutalásra a Kárpát-

medencei Magyar Jogsegélyszolgálat számára ?

Garantált-e az esetlegesen fennmaradó összeg kiutalása az év végéig? Amennyibe n

igen, mikorra várható a további részlet(ek) folyósítása? Amennyiben nem, miér t

nem, és hogyan látja akkor a Kormány biztosítottnak a szolgálat megfelelő

működését?

Várom válaszát !

Budapest, 2013 . július 3 .

Szávay István

országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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